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Folketingets Sundhedsudvalg har den 1. marts 2011 stillet følgende spørgsmål 
nr. 498 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Marie Geisler Andersen (RV).

Spørgsmål nr. 498: 

”Mener ministeren ikke, at der allerede i dag foregår en rationel anvendelse af 
antidepressiva, sådan at man langt oftest forsøger sig med de billigste 
præparater først, før man går over til de dyrere præparater?”

Svar:

Jeg har til brug for besvarelsen indhentet en udtalelse fra Lægemiddelstyrel-
sen, der oplyser følgende: 

”Når Lægemiddelstyrelsen revurderer lægemidlers tilskudsstatus er det - ud 
over det under bidrag til svar på spørgsmål 486 nævnte - også for at vurdere 
om den gældende tilskudsstatus har bidraget til rationel anvendelse af læge-
midlerne. Det er netop denne vurdering Lægemiddelstyrelsen foretager sam-
men med Medicintilskudsnævnet i øjeblikket.”

Jeg henholder mig til Lægemiddelstyrelsens udtalelse.

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Nina Moss
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